

九龍城區 KOWLOON CITY DISTRICT

學校 編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	中一自行分配學位數目 No. of S1 DP
245	何明華會督銀禧中學 BISHOP HALL JUBILEE SCHOOL	九龍九龍塘牛津道 2 號 C 2C OXFORD ROAD, KOWLOON TONG, KLN 2336 3034	50
217	迦密中學 CARMEL SECONDARY SCHOOL	九龍何文田忠孝街 5 5 號 55 CHUNG HAU STREET, HOMANTIN, KLN 2714 9385	40
568	中華基督教會基道中學 CCC KEI TO SECONDARY SCHOOL	九龍土瓜灣崇安街 2 8 號 28 SUNG ON STREET, TOKWAWAN, KLN 2627 1028	39
218	陳瑞祺 (喇沙) 書院 CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE	九龍何文田常和街 4 號 4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KLN 2711 8175	41
221	旅港開平商會中學 HOI PING CHAMBER OF COMMERCE SECONDARY SCHOOL	九龍何文田石鼓街 2 2 號 22 SHEK KU STREET, HOMANTIN, KLN 2712 3107	50
223	嘉諾撒聖家書院 HOLY FAMILY CANOSSIAN COLLEGE	九龍九龍城延文禮士道 3 3 號 33 INVERNESS ROAD, KOWLOON CITY, KLN 2337 9123	43
224	何文田官立中學 HOMANTIN GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	九龍何文田巴富街 8 號 8 PERTH STREET, HOMANTIN, KLN 2711 2680	43
225	賽馬會官立中學 JOCKEY CLUB GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	九龍九龍塘牛津道 2 號 B 2B OXFORD ROAD, KOWLOON TONG, KLN 2336 6761	40
226	九龍塘學校 (中學部) KOWLOON TONG SCHOOL (SECONDARY SECTION)	九龍九龍塘舒梨道 1 0 號 10 SURREY LANE, KOWLOON TONG, KLN 2337 0680	40
227	九龍真光中學 KOWLOON TRUE LIGHT SCHOOL	九龍沙福道真光里 1 號 1 TRUE LIGHT LANE, SUFFOLK ROAD, KLN 3655 0000	40

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為 2019 年 1 月 3 日至 1 月 17 日 (包括首尾兩日)。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 3 January to 17 January 2019 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.

九龍城區 KOWLOON CITY DISTRICT

學校 編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	中一自行分配學位數目 No. of S1 DP
228	喇沙書院 LA SALLE COLLEGE	九龍九龍城喇沙利道 1 8 號 18 LA SALLE ROAD, KOWLOON CITY, KLN 2338 7171	76
229	瑪利諾修院學校 (中學部) MARYKNOLL CONVENT SCHOOL (SECONDARY SECTION)	九龍九龍塘何東道 5 號 5 HO TUNG ROAD, KOWLOON TONG, KLN 2336 2378	54
230	民生書院 MUNSANG COLLEGE	九龍九龍城東寶庭道 8 號 8 DUMBARTON ROAD, KOWLOON CITY, KLN 3655 3328	54
231	新亞中學 NEW ASIA MIDDLE SCHOOL	九龍土瓜灣農圃道 6 號 6 FARM ROAD, TOKWAWAN, KLN 2711 2206	40
233	獻主會聖母院書院 NOTRE DAME COLLEGE	九龍馬頭圍盛德街 5 1 號 51 SHING TAK STREET, MA TAU WAI, KLN 2711 5291	30
234	五旬節中學 PENTECOSTAL SCHOOL	九龍何文田巴富街 1 4 號 14 PERTH STREET, HOMANTIN, KLN 2713 2772	40
235	香港培道中學 POOI TO MIDDLE SCHOOL	九龍九龍城延文禮士道 2 號 2 INVERNESS ROAD, KOWLOON CITY, KLN 2336 1706	40
236	香港培正中學 PUI CHING MIDDLE SCHOOL	九龍九龍城培正道 2 0 號 20 PUI CHING ROAD, KOWLOON CITY, KLN 2711 9222	NA
237	禮賢會彭學高紀念中學 RHENISH CHURCH PANG HOK-KO MEMORIAL COLLEGE	九龍九龍塘禧福道 3 0 號 30 HEREFORD ROAD, KOWLOON TONG, KLN 2337 0283	40
222	聖公會聖匠中學 SKH HOLY CARPENTER SECONDARY SCHOOL	九龍紅磡大環道 1 0 號 10 TAI WAN ROAD, HUNG HOM, KLN 2364 2730	15

NA：學校不公開接受中一自行分配學位的申請；只接受其直屬小學的小六學生申請。

The school does not accept open applications for S1 DP but only accepts applications from the P6 students of its feeder primary school.

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為 2019 年 1 月 3 日至 1 月 17 日（包括首尾兩日）。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 3 January to 17 January 2019 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.

九龍城區 KOWLOON CITY DISTRICT

學校 編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	中一自行分配學位數目 No. of S1 DP
238	聖公會聖三一堂中學 SKH HOLY TRINITY CHURCH SECONDARY SCHOOL	九龍何文田孝民街 2 號 2 HAU MAN STREET, HOMANTIN, KLN 2714 4137	40
239	聖公會蔡功譜中學 SKH TSOI KUNG PO SECONDARY SCHOOL	九龍何文田忠孝街 1 0 1 號 101 CHUNG HAU STREET, HOMANTIN, KLN 2760 0463	40
241	德蘭中學 ST TERESA SECONDARY SCHOOL	九龍何文田常盛街 2 1 號 21 SHEUNG SHING STREET, HOMANTIN, KLN 2711 5202	40
242	順德聯誼總會胡兆熾中學 STFA SEAWARD WOO COLLEGE	九龍何文田巴富街 2 2 號 22 PERTH STREET, HOMANTIN, KLN 2762 1183	40
244	鄧鏡波學校 TANG KING PO SCHOOL	九龍天光道 1 6 號 16 TIN KWONG ROAD, KLN 2712 5171	50
246	基督教女青年會丘佐榮中學 THE YWCA HIOE TJO YOENG COLLEGE	九龍何文田常和街 6 號 6 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KLN 2711 7159	41
243	東華三院黃笏南中學 TWGH WONG FUT NAM COLLEGE	九龍九龍塘牛津道 1 號 C 1C OXFORD ROAD, KOWLOON TONG, KLN 2336 9151	50
247	華英中學 WA YING COLLEGE	九龍何文田常和街 8 號 8 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KLN 2760 7772	41
249	余振強紀念中學 YU CHUN KEUNG MEMORIAL COLLEGE	九龍何文田窩打老道山文福道 2 7 號 27 MAN FUK ROAD, WATERLOO HILL, HOMANTIN, KLN 2714 4161	40

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為 2019 年 1 月 3 日至 1 月 17 日（包括首尾兩日）。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 3 January to 17 January 2019 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.

九龍城區 KOWLOON CITY DISTRICT

學校 編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	中一自行分配學位數目 No. of S1 DP
253	<p>文理書院（九龍） COGNITIO COLLEGE (KOWLOON)</p> <p>(該校於九龍啟德發展區沐虹街的新校舍預計於2019年第二季落成，並預計於2019/20 學年由現時九龍新蒲崗景福街96號的校舍遷往新校舍營運。因此，該校已由2017/2019年度中學學位分配辦法轉屬九龍城區。在學校遷校前，獲派該校的學童或需在原來校舍上課。有關詳情請直接向學校查詢。 The new premises of Cognitio College (Kowloon) at Muk Hung Street, Kai Tak, Kowloon are expected to be completed in the second quarter of 2019. The school plans to move from the existing premises at 96 King Fuk Street, San Po Kong, Kowloon to the new premises to commence operation in the 2019/20 school year. As such, the district the school belongs to has been changed to Kowloon City with effect from the 2017/2019 SSPA Cycle. Children allocated to the school may need to study at the original school premises before the school is moved to the new premises. For details, please contact the school direct.)</p>	<p>九龍新蒲崗景福街9 6 號 96 KING FUK STREET, SAN PO KONG, KLN 2323 1741</p>	40

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為 2019 年 1 月 3 日至 1 月 17 日（包括首尾兩日）。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 3 January to 17 January 2019 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.